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2010D38480 Lijst van vragen – WWI Jaarverslag 2009 

1 
Waarom heeft de beleidsagenda slechts betrekking op 65% van de 
uitgaven en ontbreekt dus een beleidsmatige verantwoording voor 1,7 
miljard euro aan uitgaven? Hoe kan de Kamer beoordelen in hoeverre 
deze uitgaven doeltreffend zijn geweest? 

2 
Wat zijn de kosten van het opnemen van beleidsinformatie over de 1,7 
miljard euro aan uitgaven, die nu niet beleidsmatig worden verantwoord? 
Wat zijn de baten van dit experimentele jaarverslag ten opzichte van de 
reguliere opzet? 

3 
In hoeverre is – gezien de gerealiseerde verbetering in de beleidsmatige 
afdekking van de uitgaven in het beleidsverslag – sprake van een 
groeitraject van het experimentele jaarverslag? Zal dit nog verder 
verbeteren of is dit het eindresultaat? 

4 
Kan de regering toelichten in welke mate de bewonersbetrokkenheid in de 
krachtwijken is versterkt, de samenwerking tussen gemeenten en 
woningcorporaties is verstevigd en welke delen hiervan het resultaat zijn 
van het Actieplan Krachtwijken? 

5 
Welke effecten zijn met het Actieplan Krachtwijken in 2009 gerealiseerd en 
in hoeverre zijn hiermee de beleidsdoelstellingen bereikt? 

6 
Wanneer wordt de 1-meting van de outcome-monitor Krachtwijken naar 
de Kamer gezonden? 

7 
Kan de regering toelichten waarom in het jaarverslag de volgende 
indicatoren voor de beleidsprioriteiten niet zijn opgenomen of toegelicht, 
terwijl deze wel in de begroting staan: 
– aantal remigranten met een eenmalige uitkering; 
– aantal remigranten met een periodieke uitkering; 
– BEW-toekenningen (bevordering eigen woningbezit); 
– bijdragen startersleningen; 
– NHG-verstrekkingen; 
– aandeel eigen woningbezit; 
– CO2 emissies gebouwde omgeving; 
– energieprestatiecoëfficient woningbouw en utiliteitsbouw? 

8 
Kan de regering toelichten welk deel van de externe inhuur van het 
ministerie van VROM aan WWI kan worden toegeschreven? Welk 
percentage maakt externe inhuur uit van de totale personele uitgaven 
voor WWI? In hoeverre voelt de regering zich verantwoordelijk voor de 
overschrijdingen van de externe inhuurnorm bij het ministerie van 
VROM? Is de regering van mening dat de 13 procentnorm voor 2011 ook 
voor WWI geldt? Zo ja, welke maatregelen worden genomen om de hoge 
inhuurcijfers onder deze norm te brengen? 
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9 
Waarom heeft de regering de beleidsdoorlichting bouwregelgeving, die in 
de begroting 2009 is aangekondigd, niet opgeleverd? 

10 
In hoeverre voelt de regering zich verantwoordelijk voor de onvolkomen-
heden in de financiële functie bij het ministerie van VROM en het 
financieel beheer rond de huurtoeslag bij de Belastingdienst? Welke acties 
worden ondernomen om deze onvolkomenheden op te lossen? 

11 
Zijn er door de minister voor WWI in 2009 lespakketten ontwikkeld? Zo ja, 
over welk onderwerp en voor welk type onderwijs? Wat heeft dit gekost? 

12 
De Algemene Rekenkamer constateert, evenals voorgaande jaren, een 
onvolkomenheid in het financieel beheer van het kantoor Toeslagen van 
de Belastingdienst. In hoeverre voelt de regering zich verantwoordelijk 
voor de onvolkomenheden in de financiële functie bij het ministerie van 
VROM en het financieel beheer rond de huurtoeslag bij de Belasting-
dienst? Welke acties worden ondernomen om deze onvolkomenheden op 
te lossen?
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